



PERANTI TERAPI POTENSI ELEKTRIK

1. Mengaktif dan memperbaiki sel, merangsang ion di dalam dan luar sel termasuk kalium, natrium, fosforus, klorin, magnesium dan kalsium, meningkatkan metabolisme dan imuniti.
2. Getaran mikro berkesan untuk mengurut sel arteri, membantu membersihkan darah dan melancarkan peredaran darah.
3. Meningkatkan keupayaan penyembuhan semula jadi, menghilangkan keletihan, dan melegakan sakit belakang.
4. Mengaktifkan saluran dan meningkatkan motilitas gastrointestinal, sel ginjal dan hati, meningkatkan fungsi detoksifikasi badan. Mempercepatkan penguraian lemak dan pembakaran.
5. Mengaktifkan semula ion negatif dan meningkatkan fungsi bioelektrik badan.
6. Mengaktifkan pelbagai enzim, memperbaiki keadaan badan berasid (dari badan berasid ke badan beralkali rendah, pH=7.36-7.44) dan menghilangkan radikal bebas dalam badan. Meningkatkan fungsi antioksidan sel, dan menjadikan kulit licin dan cantik.
7. Menstabilkan fungsi hormon, membantu mencegah proses penuaan.

高電位能量治療儀

1. 激活并修复细胞，刺激细胞内外的离子，包括钾，钠，磷，氯，镁和钙，促进新陈代谢，提高免疫力。
2. 微振动将有效按摩动脉细胞，净化血液，促进血液循环。
3. 提高自然愈合能力，消除疲劳，减轻腰酸背痛问题。
4. 激活胃肠道，改善肠胃蠕动，肾脏和肝脏中的细胞，改善人体排毒功能。加速脂肪分解及燃烧。
5. 补充人体中的负离子，增加人体的生物电功能。
6. 激活各种酶，改善酸性体质（从酸性体质到低碱性体质，pH=7.36-7.44）并清除体内自由基，增强细胞抗氧化功能，让皮肤变得光滑美丽。
7. 平衡荷尔蒙调节功能，有助于防止衰老过程。

Electrical Potential Therapy Equipment

1. Enliven and improve cells, stimulate ions inside and out of cells including potassium, sodium, phosphorus, chlorine, magnesium and calcium, enhancing metabolism and immunity.
2. Micro vibration is effective for massage arterial cells, helps clean blood and promote blood circulation.
3. Improve natural healing capabilities, eliminate fatigue, and relieve back pain.
4. Enable channels and improve gastrointestinal motility, kidney and liver cells, improve body detoxification function. Accelerate fat and combustion decomposition.
5. Reactivate negative ions and improve body bioelectric function.
6. Activate various enzymes, improve the state of acidic bodies (from acidic bodies to low alkaline bodies, pH = 7.36-7.44) and eliminate free radicals in the body. Improve cell antioxidant function, and make skin smooth and beautiful.
7. Stabilize hormone function, helps prevent the aging process.

